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SKOLEBESTYRELSESMØDE KRABBESHUS  
 

Mødedeltagere:   
 Katharina Stendys Hammer (omline) 
 Erik Linderoth  
 Birgitte Haarhr 
 Tina Vendelbo  
 Svandis Funder Svendsen 
 Gitte Risgaard (afbud) 
 Allan Bak   
 Karen Bjerregaard Poulsen      
 Tina Damgaard 
 Lena Svejgaard 
 Simon Thaysen 
 Jakob Holten Olsen  
  
Mødedato: Onsdag den 9. oktober 2024 kl. 19:00 på Strandvejen 11 
  

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Siden sidst 

• Godkendelse af referat fra 
seneste møde (27. august) 

 
JHO 

Godkendt 
 
 

2. Økonomi 

• Gennemgang af økonomirapport 
(bilag) 

• Input til budget 2025 (Årsbudget 
2024 som bilag) 

 
JHO 

Økonomirapport: 
Total budget ender på godt på 58 mio. Havde 
budgetteret med ca. 55 mio fra årets start, men 
har højere budget primært pga. flere elever og 
stor deltages i vores fritidstilbud. Vi har 
derudover fået tilført 250.000 kroner i 
trepartsmidler. 
 
Der er ført konservativ økonomistyring og vi 
forventer således at Krabbeshus kommer af med 
skolens tidligere underskud (ØD på 427.000)  
Samtidig udmøntes påtænkt fornyelse af vores 
køretøjer som budgetteret her i 2024.  
 
Skive Kommune er i gang med at omlægge deres 
vognpark (Greenfleet), gælder biler → afventer. 
Kan betyde, at der skal etableres ladestandere. 
Der er offentlige ladestandere på Dalgas Allé. 
Gælder ikke busser 
 
Årsbudget 
De sidste to år er der udarbejdet et prosaskriv 
om årsbudget.  
Kommentarer:   
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- Årsbudget med prosa gør det nemt at overskue 
og forstå. Så fortsæt med det.  
- Vi skal passe på at spare for meget 
- Pejlemærke at ramme et 0.  
- Skal være skarpe på, at det er, fordi vi skal 
fjerne vores underskud vi ikke rammer 0 i år.  
 
Forslag til prioritering:  
- Lokaler på Dalgas Allé 
- Legeplads (Der er bestilt en karrusel til 
Strandvejen og Dalgas Allé) 
- Støjdæmpende inventar (Dalgas Allé) 
  

3. Struktur 

• Status Bilstrupvej 28  

• Fokusområder rapport: 
o Reduceret UV 
o Ressourcetildeling 

 
KSH 

Bilstrupvej. Bilstrupvej er blevet besigtiget af 
ledelsen med henblik på vurdering af om det 
kunne indrettes til specialskoleaktiviteter. Der er 
seks lejligheder, stort fællesrum og 
administration.  
 
Ledelsen vurderer det godt kan bruges og f.eks 
kunne være base for fx indskolingen, eller 
soloprojekter eller …. . Der kan også være 
mulighed for etablering af forberedelseslokaler 
 
Ligger i Social- og arbejdsmarkedsforvaltningen 
og vil skulle overdrages til KUFA, hvilket kræver 
politisk sagsbehandling. Vi afventer 
forvaltningens vurdering. 
 
Pavillon på Ådalsskolen matrikel. Er ved at 
undersøge, om den kan tage i brug indenfor den 
nærmeste fremtid.  
 
Strukturrapport 
Reduceret undervisning (Bilag) 
Der er sket en stigning siden 2019 af elever, der 
har reduceret undervisningstid (22/23 7% i C-kl 
og 16% i ASF) 
Hvorfor: 
- Corona 
- Rammerne.  
- Visiterede elever, som er i skolevægring. 
 
Det betyder en reducering på ca. 3 mio. kroner, 
som i stedet bliver anvendt til tabt 
arbejdsfortjeneste. 
  
Der har været pres på rammerne, hvilket har 
påvirket elever (skabt F-elever). 
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Budgettet reguleres kvartalsvis, hvor der kigges 
på elevernes fremmøde kvartalsvis. Det er 
aftalerne, der meldes ind. Hvis en elev ikke 
kommer alle dage ift. Aftalen registres det som 
fravær.     
Hvis en elev bliver i stand til at komme op i tid, så 
kan det være svært at finde ressourcerne. 
 
Vi skal finde historier om elever, som er kommet 
op/ned i tid. Kan vi finde data på, hvor meget tid 
vi bruger på møder/samtaler ved en elev, der er 
på reduceret tid.  
Registrering – vis indsatserne.  
 
Skæve mødetider påvirker befordringen  
 
Har haft fokus på, hvordan tiden kan komme op: 
Opgaver hjemme. 
 
Ressourcetildeling 
JHO orienterede (bilag samt bilag vedr. budget) 
 

• Tidlig indsats vil være billigere i længden 

• Hvad er procent-delen, der skal spares? 

• Kan ikke spare autismen væk eller 
handicappet væk. 

• Gennemtrumfet i note uden høring. 
Invester i almen, i stedet for at flytte 
penge fra special. 

• Undersøg hvor mange, der er 
privatudredning.  

• Hvis almen skal have penge, hvor kan det 
så give mere mening.  

• De børn, der visiteres hertil, har brug for 
det specialiserede tilbud. 

• Vi skal påvirke den politiske handleplan.  
Lave et samarbejde med de øvrige 
specialtilbud.  

• Opsamling på reducering. 
 

• Nysgerrighed mht. regnestykket og hvad 
der ligger i noten.   

 

4. Møder 

• Forslag til mødedatoer 
skolebestyrelsen 2024/2025 

o Tirsdag d. 27. august  
o Onsdag d. 9. oktober 

Alle skolebestyrelsesmøder bliver afholdt på 
Strandvejen. 
 
Godkendt 
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o Mandag d. 25. november 
o Onsdag d. 22. januar 
o Mandag d. 10. marts 
o Mandag d. 5. maj 
o Onsdag d. 18. juni 

• Forældremøde i marts 
o Forslag: onsdag d. 26/3 
o Indhold og form (ud over 

beretning)? 
 

Forslag til indhold på forældremøde drøftes på 
næste møde 

5. PPT 

• Orientering om opgaver 
 
JHO 

Udsat 

6. Skærmtid 

• Orientering om proces vedr. 
udarbejdelse af skærmpolitik på 
Krabbeshus 

 
JHO 

Udsat 

7. Befordring 

• Mulighed for etablering af 
shuttlebus fra stationen til 
skolen 

 
JHO 

Udsat 

 Nyt fra skolen 

• Skive kommunes børnesyn 

• Proces omkring 
sammenhængende børnepolitik 

 
JHO 

Bestyrelsen har arbejdet med div. temaer og 
udarbejdet input til processen (bilag) 
 
Bestyrelsen vil løbende blive inddraget.  
 
Politikken må ende ud i bare fine ord. Vigtigt at 
politikken skaber rammerne og retning for 
handlinger.  
 

8. Evt. 
 
 
 

Årshjul 
Gennemgang af årshjul og præmis om hyppigere 
visitationer (bilag) 
 
Stillingsopslag 
Pædagog til ASF – Udvælgelse d. 23. oktober. 
samtaler d. 25. oktober 
Lærer til ASF – samtaler i november 
 
Vil man være med i ansættelsesudvalget giver 
man besked til JHO 
 

 


